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Animation και εικονική
πραγματικότητα

Το Animattikon Project επιστρέφει για
τέταρτη χρονιά στην Πάφο με μια σειρά από

δράσεις και εκδηλώσεις αφιερωμένες στην
τέχνη του animation Το διεθνές φεστιβάλ θα

ανοίξει σήμερα ο δρ Δώρος Πολυδώρου ο

οποίος θα παρουσιάσει στο Κέντρο Τεχνών Κίμωνος

τη διαδραστική εγκατάσταση εικονικής
πραγματικότητας The Last Play Πρόκειται
για ένα έργο ομάδας φοιτητών του Τμήματος
Πολυμέσων και Γραφικών Τεχνών του Τεχνολογικού

Πανεπιστημίου Κύπρου υπό την επίβλεψη
του καθηγητή Πολυδώρου που παρουσιάστηκε

τον Μάιο στο ΤΕΠΑΚ Η εγκατάσταση
θα παρουσιαστεί από την επομένη στη Στέγη
Γραμμάτων και Τεχνών Πάφου και θα είναι
ανοικτή από τις 9 μέχρι και τις 12 Σεπτεμβρίου
Την πρώτη βραδιά του φεστιβάλ σήμερα μετά
την παρουσίαση θα ακολουθήσει η προβολή
επιλεγμένων ταινιών μικρού μήκους από την
πρωτοποριακή σειρά του 1941 Superman
των στούντιο Fleischer Πρόκειται για την πρώτη

προσαρμογή του δημοφιλούς κόμικ στη
μεγάλη οθόνη Οι ταινίες θα συνοδεύονται
από ζωντανή αυτοσχεδιαστική μουσική που
θα παρουσιάσουν οι Πώργος Μπίζιος κιθάρα
και Όμηρος Μιλτιάδους(ντραμς

Πάφος Κέντρο Τεχνών Κίμωνος 8μ.μ
animattikon.com
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SafePass και πανεπιστημιακά ιδρύματα
Φοιτητής θέτει τους προβληματισμούς του

για την πανεπιστημιακή εκπαίδευση εν καιρώ
πανδημίας

Έχω παρατηρήσει πως τις τελευταίες
ημέρες γίνεται ιδιαίτερος λόγος για τους
θανάτους Covid-19 που έχουν αυξηθεί κατά
ένα σημαντικό ποσοστό για σχόλια πολιτικών

και θρησκευτικών ηγετών ως προς
τους τρόπους διαχείρισης της πανδημίας
αλλά και για το πώς πρέπει να διαχειριστούμε

την επερχόμενη μετάλλαξη Mu
στους επόμενους μήνες Δυστυχώς όμως
υπάρχει και ένα σημαντικό κεφάλαιο που

ίσως κρίνει ανεπιστρεπτί το μέλλον του
κυπριακού λαού Συγκεκριμένα αναφέρομαι

στο χάσμα που έχει δημιουργηθεί στη
φοιτητική νεολαία σε ανεμβολίαστους και

μη ειδικότερα στα φοιτητικά ιδρύματα του
ΤΕΠΑΚ και του Πανεπιστημίου Κύπρου
Εδώ και μία εβδομάδα οι αποφάσεις της
συγκλήτου του ΤΕΠΑΚ https://www.cut
ac.cy/covid19_2021_22/news_gi7 αλλά
και του Πανεπιστημίου Κύπρου https
www.ucy.ac.cy/fmweb/el/inner-articles/15
announcements ημερομηνίας 30/8 και
1/9 αντίστοιχα δηλώνουν ρητά την αποδοχή

μαθητών μόνο με πιστοποιητικό
εμβολιασμού ή νόσησης μετά βέβαια
το πέρας των προκαθορισμένων ημερών
κατά τις οποίες το έγγραφο αυτό θα είναι

αποδεκτό Αντιθέτως με τα άρθρα που

έχετε δημοσιεύσει τις περασμένες ημέρες
πως το Πανεπιστήμιο Κύπρου θα δεχθεί

φοιτητές που έχουν προσκομίσει SafePass

παρατηρείται πως αυτό δεν είναι αληθές
εάν κάποιος μελετήσει προσεκτικά την
απόφαση της συγκλήτου Ως εκ τούτου
πολλοί φοιτητές έχουν παραπληροφορηθεί
και δυστυχώς δεν τους έχει επιτραπεί η είσοδος

στα μαθήματά τους Παράλληλα με
το πρόβλημα αυτό λόγω των αποφάσεων
των συγκλήτων οι οποίες είχαν τελειοποιηθεί

μία εβδομάδα πριν την έναρξη των

μαθημάτων δεν έχει δοθεί ο απαραίτητος
χρόνος στους φοιτητές να επιλέξουν αν

θέλουν να εμβολιαστούν ή όχι εφόσον
την ημέρα της απόφασης οποιοσδήποτε
φοιτητής ήθελε να συμμετάσχει με φυσική

παρουσία στα μαθήματα έπρεπε είτε
να εμβολιαζόταν σε σημείο εμβολιασμού
Walk-In είτε με ραντεβού το οποίο δεν
καθιστά εφικτή τη φυσική παρουσία του
στο μάθημα εάν δεν περάσουν 21 μέρες
για το Pfizer ή Moderna και 15 μέρες για
τα υπόλοιπα εμβόλια

Επιπρόσθετα κατά τις πρώτες δύο μέρες

μαθημάτων παρατηρήθηκε το φαινό¬

μενο μερικοί καθηγητές να αδυνατούν να
κάνουν παράλληλα μάθημα διαδικτυακά
είτε επειδή ο καθηγητής αδυνατούσε να
συνδεθεί είτε επειδή δεν είχε την απαραίτητη

εκπαίδευση με αποτέλεσμα να

χάσουν το πρώτο τους μάθημα οι φοιτητές
που δεν μπορούσαν να παρευρεθούν στις
αίθουσες με κίνδυνο να κοπούν το μάθημα

εφόσον μόνο δύο φορές μπορούν να

απέχουν από κάθε μάθημα
Εν τέλει αρκετοί καθηγητές φαίνεται

πώς αδιαφορούν για τους μαθητές που

εργάζονται διαδικτυακά καθώς όχι μόνο
παραλείπονται οι απορίες των φοιτητών αυτών

αλλά και δεν προσαρμόζουν τα μέσα
διαδικτυακής εκπαίδευσης όπως κάμερες
και μικρόφωνα ώστε να παρέχουν το μέγιστο

δυνατό αποτέλεσμα Συμπερασματικά
η ποιότητα της διαδικτυακής εκπαίδευσης

δεν είναι αντίστοιχη της φυσικής παρουσίας

Καταλήγοντας ως δευτεροετής
φοιτητής του Πανεπιστημίου Κύπρου αλλά

και ως Κύπριος πολίτης σας καλώ να

ενημερώσετε το κυπριακό κοινό ώστε να

αναθεωρηθούν και να βελτιωθούν οι αποφάσεις

που έχουν παρθεί για τη φοιτητική
νεολαία καθόσον όχι μόνο δημιουργούν
φοιτητές δύο ταχυτήτων αλλά στερούν

τις εργασιακές προοπτικές των μελλοντικών

αποφοίτων και προκαλούν ένα μεγάλο
ψυχολογικό κενό σε όσους έχουν επιλέξει
ή ακόμα και αναγκαστεί να προβούν στη
διαδικτυακή εκπαίδευση
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ΣΥΝΕΧΗΣ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ

philenews.com ο φιλελεύθερος active
107.4-102.5

ΤΟ ΠΟΙΟΤΙΚΟ ΡΑΔΙΟΦΩΝΟ

ΙΔΡΥΤΗΣ ΝΙΚΟΣ ΧΡ ΠΑΤΤΙΧΗΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΣΤΗΝ ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΤΟΥ ΚΥΠΡΙΑΚΟΥ ΛΑΟΥ ΤΕΤΑΡΤΗ 8 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ 2021 ΕΤΟΣ 66ο ΑΡ ΤΕΥΧΟΥΣ 22186 ΤΙΜΗ €1,20

Καμιά κυπριακή τράπεζα
στη λίστα για παραδείσους
Επιρρεπείς σε σχέσεις με φορολογικούς παραδείσους

παραμένουν μεγάλες ευρωπαϊκές
τράπεζες αλλά ευτυχώς στον κατάλογο που

περιλαμβάνεται στην έκθεση Have European
Banks left tax Hävens του Ευρωπαϊκού Παρατηρητηρίου

Φορολογίας δεν υπάρχει κυπριακή

τράπεζα Το Παρατηρητήριο προτείνει
ως αντίδοτο την επιβολή ελάχιστου παγκόσμιου

φορολογικού συντελεστή 25 7

Tncirltu η επ|χε,ρπματικηAll jlUvTl πύλη της Κύπρου

Εναρμόνιση με το σύστημα
πληροφοριών του Σενγκεν

Μικρό βήμα για τη ζώνη Σένγκεν πραγματοποιεί

η Κύπρος η οποία σε πρώτο στάδιο
εντάσσεται στο σύστημα πληροφοριών Σένγκεν

Δεύτερης Γενιάς SIS II με το σχετικό
εναρμονιστικό νομοσχέδιο να τίθεται σήμερα
ενώπιον της Επ Νομικών της Βουλής 6

Τα άκουσαν από Πετρίδη
οι υπουργοί για χαλάρωση

Πήγαν στο Υπουργικό για το Εθνικό Σχέδιο
Ανάκαμψης χθες οι υπουργοί αλλά τα άκουσαν

από τον υπουργό Οικονομικών Κωνσταντίνο

Πετρίδη για τη δημοσιονομική χαλάρωση
που παρατηρείται και τα πολλά αιτήματα

που του θέτουν κάποια υπουργεία τα οποία

συνεπάγονται αυξημένο κόστος 7

Τους φόρτωσαν κατηγορίες
τις ανατρέπει το Ανώτατο

Τους ανέκοψαν αστυνομικοί επειδή έφευγαν
από το συγκρότημα ΔΙΑΣ μετά τα επεισόδια
και τους φόρτωσαν δέκα κατηγορίες Το Ανώτατο

έδωσε άδεια για να αιτηθούν ακύρωση
των ενταλμάτων σύλληψης τους 20

Η Βουλή ψήφισε νόμο αλλά
η Κυβέρνηση την αγνόησε

Η Βουλή ψήφισε επιβολή τέλους 0,4 επί της
πώλησης ακινήτων για στήριξη των προσφύγων

Η Κυβέρνηση την έγραψε στα παλαιότερα
των υποδημάτων της και οι κρατικές υπηρεσίες

δεν εφαρμόζουν τη νομοθεσία 10

Επανεξέταση ύλης
ζητούν οι μαθηματικοί

Την άμεση επανεξέταση της διδακτέας ύλης
των Μαθηματικών στα Λύκεια ζητά από το
υπουργείο Παιδείας ο Σύνδεσμος Μαθηματικών

Διατυπώνονται προβληματισμοί και επιχειρήματα

που σχετίζονται με τα τετράμηνα
τον διδακτικό χρόνο καθώς και τις συνθήκες
που δημιούργησε η πανδημία 20

Φυλάκιση 22 χρόνων για
τη δολοφονία 36χρονης

Με μια από τις μεγαλύτερες ποινές που επιβλήθηκαν

σε υπόθεση ανθρωποκτονίας καταδίκασε

το Κακουργιοδικείο τη δολοφονία
της 36χρονης Iryna Hurskaya μητέρας τριών
ανήλικων παιδιών Στον καθ ομολογία δολοφόνο

επεβλήθη κάθειρξη 22 χρόνων 20

ΥΠΑΡΧΟΥΝ ΑΜΕΣΕΣ ΛΥΣΕΙΣ
ΛΕΕΙ Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ

Πινγκ-πονγκ οι ευθύνες για
τα προβλήματα στα ΤΑΕΠ
Μπαλάκι έκαναν τις ευθύνες για τα προβλήματα στις Πρώτες

Βοήθειες ΤΑΕΠ τα οποία ταλαιπωρούν τους ασθενείς
Όλοι αναγνωρίζουν το πρόβλημα αλλά ο καθένας μεταφέρει

αλλού την ευθύνη Υπάρχουν λύσεις που μπορούν να
δοθούν αμέσως αναφέρει ο υπουργός Υγείας 3

ΤΑ ΜΑΖΕΨΑΝ ΓΙΑ ΑΓΑΘΟΕΡΓΙΑ
ΚΙ ΕΓΚΑΤΑΛΕΙΦΘΗΚΑΝ

Φίσκα με πλαστικά πώματα
δύο οικίες στη Λάρνακα
Η κατεδάφιση οικίας στη Λάρνακα αποκάλυψε ότι
τόσο εκείνη οσο και διπλανό σπίτι ήταν φίσκα στα
πλαστικά πώματα μπουκαλιών Τα μάζεψαν χιλιάδες
πολίτες για αγαθοεργούς σκοπούς αλλά εγκαταλείφθηκαν

10

Προεδρική πάσα στον Αβέρωφ
Επίκληση καταστατικής πρόνοιας από Αναστασιάδη για τον υποψήφιο ΔΗΣΥ για το 2023

Με μικροπροβλήματα στα SafePass
η επιστροφή στα σχολεία χθες
Με το SafePass ανά χείρας επέστρεψαν χθες στα σχολεία τους χιλιάδες μαθητές
Μέσης Εκπαίδευσης Το διάταγμα του υπουργείου Υγείας ξεκαθαρίζει ότι όλοι οι
μαθητές Μέσης Εκπαίδευσης οφείλουν να παρουσιάζουν SafePass ανεξαρτήτως
αν δεν συμπλήρωσαν το 12ο έτος της ηλικίας τους Καθυστερήσεις στον έλεγχο των
χαρτιών στην είσοδο και μεμονωμένες περιπτώσεις παιδιών που προσήλθαν χωρίς
SafePass τα μικροπροβλήματα χθες 11

Το Ανώτατο ακύρωσε διάταγμα κατά Τζιοβάννη και Αντωνίου
Πισωγύρισμα στις έρευνες για AI Jazeera Πρέπει να επιστραφούν υπολογιστές και άλλα

τα διατάγματα ικανοποιήθηκε μόνο για την προϋπόθεση
του άρθρου 23(1)(β Πα τις άλλες δύο προϋποθέσεις

δεν αναφέρει οτιδήποτε και αυτό παρότι στην ένορκη
δήλωση της αστυφ Ξενή που υποστήριζε την αίτηση
στη σελ 19 υποδεικνύεται ότι συντρέχουν και οι τρεις
προϋποθέσεις του Νόμου και συνεπώς το Δικαστήριο

θα έπρεπε να τεθεί σε εγρήγορση Το πρωτόδικο
Δικαστήριο αγνόησε το σημαντικό αυτό καθήκον να

εξετάσει και διαμορφώσει ιδίαν γνώμη κατά πόσο

συντρέχουν και οι τρεις προϋποθέσεις του νόμου
Το Ανώτατο προχώρησε επίσης στην απόφαση του

και διαπίστωσε ότι πέντε από τα 11 αδικήματα που διερευνά

η Αστυνομία και αναφέρονται στα διατάγματα
χαρακτηρίζονται ως πλημμελήματα και δεν επιφέρουν
ποινή φυλάκισης πέντε ετών και άνω όπως προβλέπει
ο νόμος

Πληροφορίες του Φ αναφέρουν ότι η Νομική
Υπηρεσία προχωρεί στην καταχώρηση έφεσης εναντίον
της απόφασης αυτής και μάλιστα θα ζητηθεί η σύντομη
εκδίκασή της λόγω της σοβαρότητας της υπόθεσης

Μιχάλης ΧατζηΒασίλης

Αρνητική εξέλιξη σημειώθηκε στις έρευνες της Αστυνομίας

σχετικά με την υπόθεση που αφορά στις αποκαλύψεις

με βίντεο του AI Jazeera και τις πολιτογραφήσεις
ξένων υπηκόων Το Ανώτατο Δικαστήριο ακύρωσε το

διάταγμα στη βάση του οποίου έγινε άρση των
τηλεπικοινωνιακών

δεδομένων του Χριστάκη Τζιοβάνη και του

διευθυντή του ομίλου Αντώνη Αντωνίου

Τώρα είναι άγνωστο κατά πόσον οι
υπολογιστές και άλλο υλικό που παραλήφθηκε

από τους δύο θα πρέπει να επιστραφούν

ή αν το υλικό που συγκεντρώθηκε
μπορεί να χρησιμοποιηθεί

Σύμφωνα με το μαρτυρικό υλικό που

τέθηκε από τους Τζιοβάννη και Αντωνίου
στις 29.10.2020 κατόπιν έρευνας στις οικίες γραφεία
και οχήματα τους παρελήφθησαν από την Αστυνομία
αριθμός ηλεκτρονικών συσκευών κινητά τηλέφωνα
ηλεκτρονικοί υπολογιστές και USB

Η πλευρά των αιτητών μέσω του δικηγόρου τους
Γ Παπαϊωάννου είχε υποστηρίξει ότι η έκδοση των

Σπεύδει με έφεση
η Ν Υπηρεσία
για να μη χαθεί
μαρτυρικό υλικό

του Δικαστηρίου Όπως τόνισε το Ανώτατο Δικαστήριο
η έκδοση ασφαλώς τέτοιων διαταγμάτων δεν αποτελεί
μια μηχανιστική διαδικασία

Όπως ο ίδιος ο νόμος ορίζει ο δικαστής θα πρέπει
ο ίδιος να ικανοποιηθεί ότι με βάση τα γεγονότα που

τέθηκαν ενώπιον του
α Υπάρχει εύλογη υποψία ή πιθανότητα

ότι πρόσωπο διέπραξε διαπράττει
ή αναμένεται να διαπράξει αδίκημα ή

υπάρχει εύλογη υποψία ή πιθανότητα να
κινδυνεύει η ασφάλεια της Δημοκρατίας

β υπάρχει εύλογη υποψία ή πιθανότητα

ότι συγκεκριμένη ιδιωτική επικοινωνία

συνδέεται ή είναι συναφής με
το αδίκημα ή με τον κίνδυνο για την ασφάλεια της
Δημοκρατίας

γ η έκδοση του δικαστικού εντάλματος είναι προς
το συμφέρον της δικαιοσύνης

Οι τρεις πιο πάνω προϋποθέσεις αναφέρει το Ανώτατο

θα πρέπει να ικανοποιούνται σωρευτικά και όχι
διαταγμάτων έγινε στη βάση μηχανιστικής προσέγγισης διαζευκτικά Όπως τονίζει το Δικαστήριο που εξέδωσε

Ν
ΑΜΕΙΛΙΚΤΑ ΕΡΩΤΗΜΑΤΑ ΑΠΟ ΤΗ ΘΥΓΑΤΕΡΑ 77ΧΡΟΝΟΥ ΣΤΟΝ ΥΠ ΥΓΕΙΑΣ

Μπήκε χωρίς Covid-19 στο νοσοκομείο
και πέθανε εκεί εξαιτίας του κορωνοϊού
Ο 77χρονος εισήλθε με σοβαρά προβλήματα υγείας αλλά αρνητικός σε κορωνοϊό στο Νοσοκομείο

Λευκωσίας και τελικά νόσησε με κορωνοϊό και απεβίωσε εξαιτίας αυτού Ο ΟΚΥπΥ

παραδέχεται ότι μπαίνουν κρυφά στους θαλάμους συγγενείς ασθενών 3

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΓΙΑ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΙΚΗ ΕΞ ΑΠΟΣΤΑΣΕΩΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗ

Μετέωροι οι ανεμβολίαστοι
φοιτητές του ΤΕΠΑΚ
Σφοδρά παράπονα διατυπώνουν ανεμβολίαστοι φοιτητές του ΤΕΠΑΚ που παρακολουθούν
μαθήματα από το σπίτι Καταγγέλλουν ότι δεν ανοίγουν όλοι κάμερες και ισχυρίζονται ότι
αποτελεί προσπάθεια εξαναγκασμού τους σε εμβολιασμό 20

Σε καζάνι
που βράζει
μετετράπη
η Καμπούλ 9

Κάνοντας

επίκληση της καταστατικής
πρόνοιας ως προς την επιλογή του υποψηφίου

για τις Προεδρικές του 2023 ο

Νίκος Αναστασιάδης έρχεται να αφήσει
το δακτυλίδι της διαδοχής στην Πινδάρου

Μέσα από την τοποθέτηση του
Προέδρου Αναστασιάδη προκύπτουν

Πρώτον ότι καταστατικά τον πρώτο λόγο τον έχει ο

πρόεδρος του ΔΗΣΥ και εναπόκειται στον ίδιο να αποφασίσει

τι κινήσεις θα κάνει εάν θα είναι ή όχι υποψήφιος
Δεύτερον οποιοσδήποτε θεωρεί ότι μπορεί να είναι

υποψήφιος μπορεί να αμφισβητήσει την πρωτοκαθεδρία
Αβέρωφ Νεοφύτου και να ακολουθηθεί η εσωκομματική
διαδικασία

Τρίτον επικαλούμενος το παράδειγμα Κασουλίδη
ο Πρόεδρος αφήνει να διαφανεί ότι στη ζυγαριά των

αποφάσεων θα πρέπει να ληφθεί υπόψη το εκτόπισμα
του υποψηφίου μέσα στο εκλογικό σώμα τη δεδομένη
στιγμή

Με την Πινδάρου να έχει στην
κατοχή της το δακτυλίδι της διαδο

Περίέχεί ουσία χής διαμηνύει πως οι κομματικές
η πρόταση για διαδικασίες θα ενεργοποιηθούν
ΤΟ 60 δηλώνει την κατάλληλη ώρα για τις τελικές
Ο Πρόεδρος αποφάσεις

Στη συνέντευξη του στο
OMEGA ο Πρόεδρος Αναστασιάδης

κλήθηκε εκ νέου να ξεκαθαρίσει το τοπίο σε σχέση
με την πρόταση για επάνοδο στο 60 Είπε ότι η πρό
τασή του έχει ουσία και θα την αναπτύξει όταν θα

συναντηθούν με τον Γενικό Γραμματέα του Οργανισμού
Ηνωμένων Εθνών

Σε παρατήρηση πως ο υπουργός Εξωτερικών υιοθέτησε

τη θέση πως πρόκειται για σχήμα λόγου ο ΠτΔ

παρενέβη και επεσήμανε πως δεν υιοθέτησε αλλά ας
μην μπούμε σ αυτές Απαντώντας τέλος σε σχετική
ερώτηση τόνισε πως η πρόταση ήταν προϊόν σοβαρού
προβληματισμού

Το συγκεκριμένο θέμα για τον ηγέτη του ΔΗΣΥ έχει
μια ιδιαίτερη βαρύτητα γι αυτό και σχολιάζοντας τη
συνέντευξη Αναστασιάδη υπέδειξε πως ήταν ξεκάθαρος
και τεκμηρίωσε την απάντηση-πρότασή του προς τον κ

Τατάρ και ότι δεν είναι σχήμα λόγου
Τα όσα είπε ο ΠτΔ δεν φαίνεται να λύνουν τις

απορίες της αντιπολίτευσης η οποία ζητά από τον Ν

Αναστασιάδη να πει ποιος είναι ο δρόμος που ακολουθεί

στο Κυπριακό Εκτίμηση του ΑΚΕΛ είναι πως εάν ο

Πρόεδρος παρουσιάσει την πρότασή του στον Γενικό

Γραμματέα του Οργανισμού Ηνωμένων Εθνών τότε
αυτός θα είναι ο πιο σίγουρος τρόπος να μην αρχίσουν
ποτέ οι συνομιλίες Το ΔΗΚΟ θεωρεί πως ο Πρόεδρος
Αναστασιάδης επιδίδεται σε μια αλλοπρόσαλλη πολιτική

στο Κυπριακό 4

J M

ΣΛΟΒΑΚΙΑ ΚΥΠΡΟΣ 2-0

Άλλη μια κακή βραδιά
Σε μια βδομάδα η Κύπρος δέχθηκε τρεις ήττες
για τα προκριματικά του Μουντιάλ 2022 Χθες
βράδυ έχασε από τη Σλοβακία εκτός έδρας 0-2
ενώ προηγήθηκαν τα ανεπιτυχή αποτελέσματα με
Μάλτα 0-3 και Ρωσία 0-2 Δέχθηκε επτά γκολ
και δεν πέτυχε κανένα με αποτέλεσμα να πιάσει
πάτο στον 8ο όμιλο GOAL 15

Η κάρτα
που σε

ταξιδεύει
είναι εδώ

bmnK:oFcyprui torn cy Τράπεζα Κύπρου f
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Μετέωροι οι ανεμβολίαοτοι φοιτητές
Παράπονα για την αντιμετώπιση τους από καθηγητές του ΤΕΠΑΚ - Δεν ανοίγουν καν κάμερες για διδασκαλία

Της Ευαγγελίας Σιζοπούλου

Σφοδρά 

παράπονα διατυπώνουν οι

ανεμβολίαοτοι φοιτητές του ΤΕΠΑΚ,
οι οποίοι παραμένουν στο σπίτι για εξ
αποστάσεως εκπαίδευση, στη βάση
της απόφασης του ιδρύματος. Συγκεκριμένα, 

αναφέρουν ότι ακαδημαϊκοί
σε κάποια μαθήματα, όχι μόνο δεν ενεργοποιούν την
κάμερα του υπολογιστή για να παρακολουθήσουν
διαδικτυακά τη διδασκαλία τους, αλλά παράλληλα
υπήρχαν περιπτώσεις κατά τις δύο πρώτες μέρες μαθημάτων, 

όπου δεν έλαβαν
ούτε καν ενημέρωση για το
πώς θα διεξαχθεί το μάθημα.
Κάποιοι κάνουν λόγο ακόμα
και για χαοτική κατάσταση
που επικρατεί, στην προσπάθεια 

να διεξαχθεί μάθημα, ενώ
άλλοι διατύπωσαν στον «Φ»

τη θέση ότι αυτές οι μέθοδοι
αποτελούν έμμεση προσπάθεια 

για να εξαναγκαστούν οι

φοιτητές να εμβολιαστούν. Κι αυτό διότι, όπως μας
ανέφεραν, κάποια παιδιά θα είναι αδύνατον να παραμένουν 

μετέωροι σε αυτή την κατάσταση, χάνοντας
μαθήματα και πολύτιμο χρόνο.

Αξίζει να σημειωθεί ότι πέραν από φοιτητές, με
τον «Φ», επικοινώνησαν και γονείς, οι οποίοι περίγραψαν 

μία ιδιαίτερα προβληματική κατάσταση
σχετικά με τη φοίτηση των παιδιών τους. Όπως μας

Εναπόκειται στους
ακαδημαϊκούς να
επιλέξουν την
καλύτερη μέθοδο για
το μάθημά τους, λέει
το Πανεπιστήμιο

ανέφερε ένας εξ αυτών, από έξι καθηγητές με τους
οποίους είχε μάθημα συγκεκριμένο Τμήμα κατά τις
πρώτες δύο μέρες έναρξης των μαθημάτων, μόνο
ένας ακαδημαϊκός χρησιμοποίησε σύγχρονη εκπαίδευση, 

δηλαδή άμεση διαδικτυακή διδασκαλία, ενώ
οι υπόλοιποι είτε απέστειλαν απλώς σημειώσεις, είτε
δεν ενημέρωσαν καν τους φοιτητές για το πώς θα

διεξαγόταν το μάθημα.
Άγχος επικρατεί τόσο σε φοιτητές μεγαλύτερων

ετών λόγω της πορείας των μαθημάτων τους όσο και

στους πρωτοετείς, οι οποίοι δεν έχουν ακόμα επαφή
με το πώς λειτουργεί το Πανεπιστήμιο, και βρέθηκαν
σε αυτή τη μπερδεμένη κατάσταση.

Ερωτηθείς σχετικά ο πρύτανης του ΤΕΠΑΚ, Παναγιώτης 

Ζαφείρης, αφού απέρριψε τον ισχυρισμό
ότι επιχειρείται ο εξαναγκασμός των φοιτητών να

εμβολιαστούν, ανέφερε ότι με βάση την απόφαση της
Συγκλήτου και το πρωτόκολλο, ο κάθε ακαδημαϊκός
έχει το δικαίωμα να επιλέξει τον τρόπο και τη μέθοδο
διδασκαλίας του, χωρίς να υπάρχει κάπου αναφορά

για αποκλειστικά σύγχρονη εκπαίδευση. Επίσης, ο

Πρύτανης τόνισε ότι υπάρχουν μαθήματα, στα οποία

η ασύγχρονη διδασκαλία μπορεί να είναι πιο αποτελεσματική, 

ενώ παράλληλα παρότρυνε φοιτητές που

αντιμετωπίζουν προβλήματα με την εξ αποστάσεως
εκπαίδευση, να ενημερώνουν την Υπηρεσία Σπουδών
και Φοιτητικής Μέριμνας για να επιλύονται. Αναφορικά 

με το ενδεχόμενο στιγματισμού φοιτητών από καθηγητές 

λόγω μη εμβολιασμού, ο κ. Ζαφείρης αν και
το απέρριψε, σημείωσε ότι εάν υπάρχει τέτοια 

περίπτωση 

τότε πρέπει να καταγγελθεί στο Πανεπιστήμιο.
Από πλευράς Πρωτοπορίας, ο πρόεδρος της στο

ΤΕΠΑΚ, Φίλιππος Εμπεδοκλής, ανέφερε στον «Φ» ότι

πράγματι με βάση το πρωτόκολλο, οι ακαδημαϊκοί
μπορούν να επιλέξουν τον τρόπο διδασκαλίας τους,
ενώ παράλληλα σημείωσε ότι τους απασχολούν τα

παράπονα των φοιτητών. Η Πρωτοπορία τα κατέγραψε
και αναμένεται να τα προωθήσει σήμερα στη συνεδρία 

της Συγκλήτου για συζήτηση και επίλυση.
Ο πρόεδρος της Προοδευτικής, Μιχάλης Δαμια-

νίδης, έκανε λόγο για σύγχυση που επικρατεί αυτές
τις μέρες στο Πανεπιστήμιο, σημειώνοντας πως το

γεγονός ότι το πρωτόκολλο δεν αναφέρεται σε μία
μόνο μέθοδο, δεν πρέπει να αποτελεί δικαιολογία
για να μην ενημερώνουν οι καθηγητές τους φοιτητές
έγκαιρα για τον τρόπο διεξαγωγής του μαθήματος, ή
ακόμα και για το αν θα γίνει μάθημα. Όπως ανέφερε,
η Προοδευτική έχει μεταφέρει παράπονα φοιτητών
στον Πρύτανη, ενώ παράλληλα προσπαθεί για την
αλλαγή της απόφασης της Συγκλήτου, η οποία όπως
ανέφερε διαχωρίζει τους φοιτητές.
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Ομαλή η έναρξη των

μαθημάτων στο ΤΕΠΑΚ

Ομαλά 

και χωρίς σοβαρά
προβλήματα κύλισε τη Δευτέρα η
πρώτη ημέρα έναρξης των
μαθημάτων στο Τεχνολογικό

Πανεπιστήμιο Κύπρου (ΤΕΠΑΚ), στο
πλαίσιο του φθινοπωρινού
ακαδημαϊκού εξαμήνου 2021-2022 και
της απόφασης της Συγκλήτου του
πανεπιστημίου ημερομηνίας 24
Αυγούστου.
Σύμφωνα με την εν λόγω απόφαση,
όσοι φοιτητές κατέχουν πιστοποιητικό
εμβολιασμού ή νόσησης από τη νόσο
Covid-19 θα μπορούν να
παρακολουθήσουν τα μαθήματα με
φυσική παρουσία γι' αυτό το εξάμηνο,
ενώ οι υπόλοιποι φοιτητές θα
παρακολουθούν τα μαθήματά τους εξ
αποστάσεως, έχοντας ως αποκλειστικό
γνώμονα την εύρυθμη και ομαλή
λειτουργία του πανεπιστημίου και τη
διασφάλιση της υγείας των μελών της
πανεπιστημιακής κοινότητας, στον
μέγιστο δυνατό βαθμό.
Σε μήνυμά του προς την πανεπιστημιακή
κοινότητα, ο πρύτανης του ΤΕΠΑΚ
καθηγητής Παναγιώτης Ζαφείρης
αναφέρει μεταξύ άλλων, πως «ανάμεσα
στους στόχους του Τεχνολογικού
Πανεπιστημίου Κύπρου είναι η
απρόσκοπτη συνέχιση της παροχής
εκπαιδευτικών, ερευνητικών και άλλων
δραστηριοτήτων και υπηρεσιών τόσο
στους φοιτητές του όσο και γενικότερα
στην κοινωνία εν μέσω πανδημίας, στο
μέτρο του δυνατού». «Με το χαμηλό
ποσοστό ανοσίας ανάμεσα στον
φοιτητικό πληθυσμό και λόγω των
ιδιαιτεροτήτων που έχει η λειτουργία
ενός πανεπιστημίου με διάσπαρτα
κτήρια γραφείων, αιθουσών,
εργαστηρίων και άλλων υποδομών στο
κέντρο της Λεμεσού, η σχεδιαζόμενη

επανεκκίνηση του πανεπιστήμιου πρέπει
να βασιστεί σε μέτρα που να είναι
πρακτικά εφαρμόσιμα», σημειώνει.
Αναφέρει, επίσης, πως το υγειονομικό
πρωτόκολλο που εφαρμόζεται στη βάση
της απόφασης της Συγκλήτου
«δημιουργεί συνθήκες ασφάλειας για
όσους θα επιστρέψουν στους χώρους
του πανεπιστημίου, δεν συμβάλλει στην
αύξηση των κρουσμάτων και
προστατεύει το σύστημα υγείας και
γενικότερα τη δημόσια υγεία,
στοχεύοντας, προσθέτει, «στην
επαναλειτουργία του πανεπιστημίου
μας με φυσική παρουσία, στη
διασφάλιση πως όλοι ανεξαίρετα οι
φοιτητές μετέχουν της μαθησιακής
διαδικασίας σε συνθήκες ασφάλειας
για όλους και παράλληλα στη συμβολή
στη γενικότερη προστασία της
δημόσιας υγείας του τόπου».
Το πρωτόκολλο επεξηγήθηκε
πρόσφατα στο ακαδημαϊκό και
διδακτικό προσωπικό και στους
φοιτητές από την Υπηρεσία Σπουδών και
Φοιτητικής Ευημερίας (ΥΣΦΕ) στο
πλαίσιο τηλεδιασκέψεων.

«Εκφράζω την ευγνωμοσύνη μου προς
όλα τα διοικητικά και ακαδημαϊκά στελέχη
του πανεπιστημίου μας για τη
συνεισφορά τους, ώστε το πανεπιστήμιο
μας να είναι έτοιμο για την έναρξη του
εξαμήνου. Κάποιοι από αυτούς
εργάστηκαν ασταμάτητα σε αυτή την
προσπάθεια καθ' όλη τη διάρκεια του
καλοκαιριού για να είναι όλα έτοιμα.
Ευχαριστώ θερμά, παρ' όλες τις όποιες
ανησυχίες της ηγεσίας τους με πτυχές
του πρωτοκόλλου και τους φοιτητές μας
που με ωριμότητα και αγάπη προς το
πανεπιστήμιο μας συνεισφέρουν
συνεχώς με ιδέες, εισηγήσεις και με τη
διάχυση της πληροφορίας στους
συμφοιτητές τους. Η επικοινωνία μου με
τη φοιτητική ηγεσία θα είναι συνεχής»,
διαβεβαίωσε ο πρύτανης του ΤΕΠΑΚ στο
μήνυμά του και προέτρεψε για άλλη μια
φορά τα μέλη της πανεπιστημιακής
κοινότητας, υπό το πρίσμα και της
απόφασης της Συγκλήτου, να
προχωρήσουν μαζικά σε εμβολιασμό
αξιοποιώντας και το «walk in»
εμβολιαστικό κέντρο που θα
λειτουργήσει στο πανεπιστήμιο.
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